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BABICKÉ 

NOVINY 
Březen 2024   |   Babice 

 

Vážení spoluobčané, rádi bychom 

se s Vámi touto cestou podělili 

o informace k právě probíhajícím 

aktivitám v obci i k těm plánovaným 

v tomto roce. 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
Rekonstrukce obecního úřadu 
Původní budova školy, školky 
a následně obecního úřadu tu stojí 
od roku 1864 (vycházíme 
z informace na budově úřadu). 
Tímto se řadí mezi nejstarší dosud 
dochované budovy v Babicích.  

Co se to nyní děje na budově 
obecního úřadu?? 
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Od té doby ji poznamenalo již několik přestaveb a rekonstrukcí.  
Poslední větší rekonstrukce proběhla v roce 2019, kdy se dělala fasáda. 
 
Před touto akcí prošly rekonstrukcí prostory 1. poschodí, kdy vznikl sál s barem 
a opravily se prostory sociálních zařízení.  
Poslední roky se začalo uvažovat i nad nutností opravy přízemí, kde byl problém 
hlavně s vlhkostí. Během minulého roku se zastupitelstvo obce rozhodlo do této 
rozsáhlé rekonstrukce pustit.  
Stav budovy se vlivem vlhkosti rychle zhoršoval. Situaci jsme konzultovali 
se stavebními firmami, abychom zvolili co nejefektivnější řešení. 
Pustili jsme se do projektových příprav. 
Celý projekt jsme připravovali tak, abychom získali na financování dotaci od státu. 
Bohužel jsme skončili pod čarou a dotaci do státu nedostali. 
Do rekonstrukce jsme se rozhodli jít i bez dotační pomoci. 
 
Celá akce byla naplánována odstartovat 1.2.2024.  
Dva týdny před začátkem jste nám významně pomohli při stěhování zařízení přízemí 
a obsahu půdy do prostor sálu. Sešlo se nás osmnáct. Tímto vám chceme ještě jednou 
poděkovat. Při stěhování se vzpomínalo, co kde bylo, co kdo kdy kde v Babicích zažil. 
Bylo to moc milé. 
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Rekonstrukcí projde celé přízemí a dojde k zateplení půdy.  
Rekonstrukce umožní větší využití části prostor. Prostor kanceláře obecního úřadu 
bude zachován v místech, kde doposud byl. Prostor chodby bude rozdělen tak, aby 
bylo možné jej uzavřít, aby se zvýšila bezpečnost prostor. 
Kuchyňka projde také rekonstrukcí. 
Část prostor, která se doposud využívala pouze při volbách bude oddělena, doplněna 
o sociální zařízení a budeme ji aktuálně směřovat k využití pro dětskou skupinu 
podporovanou státem.  https://www.mpsv.cz/detske-skupiny 
 
Rekonstrukce je plánována do konce června letošního roku.  
Budeme se snažit, aby pouť již mohla proběhnout, v případě nepříznivého počasí, 
v budově obecního úřadu. 
 
Kdo by měl zájem, tak na internetových stránkách obce Obec Babice | Úvod (ou-
babice.cz) najdete fotodokumentaci. Nyní pro vás máme alespoň pár fotek 
z probíhajících prací. 
 
Stav před rekonsrukcí 

     
  
 

https://www.mpsv.cz/detske-skupiny
https://www.ou-babice.cz/
https://www.ou-babice.cz/
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Začátek rekonstrukce 
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Rozšíření dětského hřiště 
Málokterá obec má k dispozici velkou a oplocenou plochu, kde by se maminky 
nemusely bát, že jim dítě vběhne na silnici. Již minulé zastupitelstvo využilo tuto 
plochu a realizovalo tam dětské hřiště.  
Chceme v tom pokračovat, a tak během jarních měsíců dojde k rozšíření atrakcí pro 
děti.  
Myslíme i na odpočinkové místo, které by zároveň ochránilo před letním sluncem. 
Proto by časem na dětském hřišti měl vyrůst i altán s posezením.  
 

Do doby ukončení rekonstrukce jsou úřední hodiny přesunuty do 
klubovny v Malých Babicích. 

Co dále plánujeme v tomto roce? 
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Výměna veřejného osvětlení 
Ještě letos bychom chtěli realizovat výměnu veřejného osvětlení na LED osvětlení, 
které by mělo snížit spotřebu energie a dodat i více světla na veřejném prostranství 
v obci.  
Aktuálně poptáváme nabídky na výměnu veřejného osvětlení. Důležitá je pro nás 
úspora energie, dobrá svítivost a dlouhá životnost lamp. Díky úspoře energie 
si budeme moci dovolit rozšířit počet lamp a nepřekročíme tím již aktuální spotřebu 
energie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
… tady je prostor pro Vaše nápady. 
 
My uvažujeme o tom, že se pustíme do akcí: 
 
 
Chodníky a jejich osvětlení 
Velké téma je určitě oprava a rozšíření chodníků v obci. Chtěli bychom chodníkem 
spojit novou a starou ves. Vyměnit staré chodníky za nové, a kde to bude dávat smysl, 
tak i rozšířit síť chodníků.  
Pokud se budou dělat nové chodníky, chceme s tím spojit i jejich osvětlení tam, kde 
chybí. Celá tato akce patří mezi ty finančně náročnější, a tak i zde budeme poptávat 
možnosti dotací.  
 
Pozemky pro výstavbu  
Další téma, kterému se chceme věnovat, je možnost rozšíření pozemků pro výstavbu 
rodinných domů. Rádi bychom, aby se i naše vesnice mohla rozrůst o nové domky 
s mladými rodinami. Aktuálně nám územní plán moc možností nedává.  
Toto téma není určitě k vyřešení za krátkou dobu, ale i z dlouhodobého hlediska dává 
smysl se tomu věnovat.  
 
 
 
 
 

Co ještě plánujeme na další 

roky? 
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Společný úklid v obci a okolí – 20.4.2024 

Pálení čarodějnic - 30.04.2024 

▪ Pokud vyjde počasí, chtěli bychom se společně sejít za vesnicí přímo u ohně, 

kde postavíme zázemí pro občerstvení a posezení. 

Motomše - 11.5.2024  

Volby – 7.- 8.6.2024 

Sběr nebezpečného odpadu – 8.6.2024 

Vítání občánků – 15.6.2024 

Pouťový koncert a zábava – 22.6.2024 

Mše k pouti – 29.6.2024 

Rozloučení s prázdninami – Termín bude upřesněn 

Posvícenský koncert a zábava – 21.9.2024 

Rozsvěcení stromku a vánoční posezení – 23.11.2024 

 
O všech akcích budete včas informováni. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Opětovné zavedení poplatku za popelnice 
Letos jsme se vrátili k vybírání poplatku za popelnice, které bylo během pár minulých 
let pozastaveno, a to z důvodu nové vyhlášky, která mimo jiné měnila výklad výše 
účtování poplatku.  
I přes znovu zavedení poplatku, obec z velké části komunální odpad dotuje.  
Pro příklad, za letošní rok 2024 máme vybráno na popelnicích 133.563,- Kč. 
V minulém roce 2023 jsme měli celkové náklady na odpad 355.104,- Kč. V těch 
nákladech je jak směsný odpad, tak i tříděný. Bohužel v letošním roce, čekáme celkové 
náklady vyšší, z důvodů navyšování cen vzhledem k inflaci.   

Co pro vás letos plánujeme 
za společenské akce? 

 

Co bychom vám ještě chtěli 
sdělit? 
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Plánujete oslavy nebo jiný druh akcí?  
Co vám obec může pronajmout 

- Pivní sety (1 stůl a 2 lavice) 50,- Kč/set/den 

- Párty stan (3x6m) 150,- Kč/1 den + 50,- Kč/2. a každý další den 

- Pronájem obecního sálu* s barem  1000,- Kč/den (letní období) 
1400,- Kč/den (zimní období) 

*možné až po dokončení rekonstrukce 
 Nutné složení vratné kauce předem 1.000,- Kč 
 
 

Na závěr pro zábavu SUDOKU 
 

 


